
Vragen van GroenLinks aan wethouder Walters over het circusterrein

I.v.m. de tijd (23.55) was er tijdens de begrotingsraad onvoldoende tijd beschikbaar voor het 
college om de volgende vraag van GL te beantwoorden. Het is GL bekend dat u doende bent 
met het opstellen van een projectplan inzake sanering van gronden, verlegging van leidingen, 
kortom het bouwrijp maken van het circusterrein. Het college heeft aangegeven dat – voordat 
we over kunnen gaan tot daadwerkelijk bouwen – het nog wel een aantal jaren kan duren 
voordat het zover is.
De gezamenlijke woningbouwverenigingen hebben aangegeven dat zij graag onderzoeken en 
meewerken aan het bebouwen van gedeeltes van het circusterrein waar eerder op gebouwd 
kan worden (waarbij met name aan flexwoningen wordt gedacht).
Vraag: wanneer kunt u de raad hierover inlichten en hen vragen mee te denken.
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